



陸軍軍官學校



黄埔學報第七十三期



論文主題

作者 中文 英文摘 全文



■ 物流中心人力配置最佳化 之決策模式

| 内容下載

A study of the decision on optimizing manpower allocation model in a

下午 2 點 14 分 08 distribution center

吳純陳揚蘇盛靖坤泰







國立勤益科技大學身心適應調查表施測結果分析報告

National Chin-Yi University Students' Physical and Mental Adaption Check List Analysis 李 泰山







▶ 大學生常見心理困擾分析-以國立勤益科技大學為例

A Study to Common Psychological Problems of College Students – Examples in the National Chin-Yi University of Technology 李泰 山







運用層級分析法探討影響 陸軍裝甲部隊訓練安全因素之 研究

秦智黄庭、志大智煜庭吳清







Study of the Training Security Factors to Army Armored Forces by Analytic Hierarchy Process

☑ 連續成功次數之常態逼近

Normal approximations for the number of successes in success runs

蘇志成







▶ 陸軍官校自習制度對學生 學習成效之研究

The Research Of The Learning Effectiveness Of Students' Professional Knowledge, Fitness And Language By The Off-hour Provision In R.O.C. Military Academy

黃慧國峰世勇子承儀寶







► ECL 專業英語強化課程學 員學習動機及成效研究

A Preliminary Study on Learner Motivation and Effectiveness of an ECL ESP Training Course







